
Protokół Nr XXII/08
z XXII sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 29 kwietnia 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły 
/czas trwania od godz. 14,00 – 17,20/

Obrady XXII sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając, Ŝe w obradach uczestniczy 22 radnych /nieobecna
Radna Teresa Kasior/ - lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił pismo Prezydenta Miasta Piły w sprawie
wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wyraŜenia
woli złoŜenia wniosku o uzyskanie współfinansowaniaśrodkami unijnymi oraz
przyj ęcia do realizacji projektu pn. “Rozbudowa i przebudowa dostosowawcza
składowiska odpadów komunalnych Gminy Piła w miejscowości Kłoda”.

Za przyj ęciem do porządku obrad sesji ww. projektu uchwały opowiedziało się
17 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu –projekt uchwały umieszczony
został w porządku obrad sesji jako pkt. 14.

Za przyj ęciem porządku obrad głosowało 20 radnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu.

Porządek sesji przedstawia się następująco:
1. Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie guorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy  XXI a XXII  sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.
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4. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za 2007
rok /Zarządzenie Nr 300/48/08 Prezydenta Miasta Piły z dnia 17 marca 2008r. w
sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonaniabudŜetu miasta Piły
za 2007 rok/.

5. Informacja z realizacji uchwał Rady Miasta Piły za 2007 rok.
6. Informacja w sprawie interwencji, skarg i wniosków mieszkańców w 2007 roku.
7. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za 2007 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/332/2001 Rady Miejskiej

w Pile z dnia 30 stycznia 2001 roku w sprawie ustalenia najniŜszego
wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji propozycji wartości jednego punktu
przyjmowanego do ustalenia wynagrodzenia zasadniczego pracowników
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy
materialnej dla uczniów.

10.Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy
Piła i Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu.

11.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/600/2006 Rady Miasta Piły z dnia 27
czerwca 2006 roku w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania
spłat lub rozkładania na raty naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa, przypadających jednostce samorządu
terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym.

12.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 rok.
13.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/616/06 Rady Miasta Piły z dnia 29

sierpnia 2006 roku w sprawie utworzenia osiedla JadwiŜyn oraz nadania mu
statutu.

14.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli złoŜenia wniosku o uzyskanie
współfinansowaniaśrodkami unijnymi oraz przyjęcia do realizacji projektu pn.
“Rozbudowa i przebudowa dostosowawcza składowiska odpadów komunalnych
Gminy Piła w miejscowości Kłoda”.

15.Interpelacje i zapytania.
16.Sprawy róŜne.
17.Zamknięcie obrad.

Sekretarz obrad Jarosław Kotwica złoŜył informacj ę w sprawie protokołu z
obrad XXI sesji Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XXI sesji Rady Miasta Piły przyj ęty został jednogłośnie, bez
odczytania.

2



Pełnomocnik Rektora ds Współpracy z Gminą Piła Ryszard Grabański,
przypominając historię powstania oraz zakres działania Oddziału Politechniki
Poznańskiej, podziękował wszystkim osobom, zaangaŜowanym w wieloletnią
współpracę, w szczególności Prezydentowi Miasta, Radzie Miasta i Naczelnik
Wydziału Oświaty, za okazaną pomoc i Ŝyczliwość.

Ad-2/

Po udzieleniu dodatkowej informacji Radnemu Zdziereli “Informacja
Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działania pomiędzy XXI
a XXII sesją Rady Miasta Piły” przyjęta została do akceptującej wiadomości.

Ad-3/

Po udzieleniu informacji przezPrezydenta Kosmatkę Radnemu Rafałowi
Zdziereli w sprawie podwyŜek dla pracowników Urzędu “ Sprawozdanie
Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły” przyjęte
zostało do wiadomości.

Ad-4/

W sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za 2007
rok /Zarz ądzenie Nr 300/48/08 Prezydenta Miasta Piły z dnia 17 marca 2008r. w
sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonaniabudŜetu miasta
Piły za 2007 rok/ - w załączeniu -  głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły Krzysztof Muchewicz
przedstawił uchwałę Nr 1/08 Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii o wykonaniu
budŜetu Gminy Piła za 2007r. oraz wniosku o udzielenie absolutorium
Prezydentowi Miasta Piły za 2007 rok –uchwała wraz z opinią stanowi załącznik
do protokołu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapoznał zebranych z:
– Uchwałą Nr SO-0954/13/12/Pi/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 25 marca 2008r. w sprawie wyraŜenia opinii o
przedłoŜonym przez Prezydenta Miasta sprawozdaniu z wykonania budŜetu miasta
za 2007 rok;
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– Uchwałą Nr SO-0955/46/12/Pi/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 kwietnia 2008r. w sprawiewyraŜenia opinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły o udzielenie absolutorium
Prezydentowi Miasta Piły za 2007r. - uchwały stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował, Ŝe Komisja analizowała wykonanie budŜetu za ubiegły rok,
otrzymała szereg dodatkowych, obszernych informacji na poruszane sprawy, nie
było głosów krytykujących wykonanie budŜetu, Komisja swojego stanowiska
końcowego  nie głosowała.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak stwierdził, Ŝe
Komisja, podobnie jak Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta, przeprowadziła dyskusję
nad sprawozdaniem, wątpliwości zostały wyjaśnione, Komisja nie głosowała
przyjęcia sprawozdania.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował,Ŝe Komisja przegłosowała sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta
Piły za 2007 rok, informację z realizacji uchwał Rady Miasta Piły za 2007r. oraz
informację w sprawie interwencji, skarg i wniosków mieszkańców w 2007r.,
stosunkiem głosów 6 “za” przy 2 głosach wstrzymujących przyjęty został projekt
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta.

Radna Maria Miler , w imieniu Klubu Radnych PiS, poinformowała,Ŝe Klub
Radnych PiS złoŜy na piśmie wniosek na przyszłość, by materiały dotyczące
sprawozdań rocznych i półrocznych były bardziej uszczegółowione, zawierały
informacje dotyczące dochodów majątku gminy za odpłatne nabycie prawa
własności oraz prawa uŜytkowania wieczystego z uwzględnieniem połoŜenia
nieruchomości, wielkości nieruchomości, formy zbycia, kwoty sprzedaŜy netto,
czasu zapłaty oraz wniosek dotyczący wydatków gminy z tytułu tworzenia zasobu
gminnego. Te wnioski Klub Radnych PiS uznaje za celowe poniewaŜ takie
informacje pozwolą na rzetelną ocenę gospodarowania mieniem gminnym.

Ad-5/

Informacja z realizacji uchwał Rady Miasta Piły za 2007 rok przyj ęta została
bez uwag – informacja stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-6/

Informacja w sprawie interwencji , skarg i wniosków mieszkańców w 2007 roku
przyj ęta została bez uwag – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

W sprawie projektu uchwały dot. absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za
2007 rok głos zabrali:

Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Rafał Zdzierela m.in.
stwierdził:
– budŜet na 2007 rok nie był budŜetem na miarę naszych oczekiwań, zaznaczyć

naleŜy, Ŝe nie zrealizowano wszystkich wydatków majątkowych, ale stopień ich
wykonania jest wysoki, znacznie większy niŜ w roku 2006, podobnie pozytywnie
naleŜy się odnieść do zmniejszenia deficytu budŜetowego, blisko o połowę; 

– nieprawidłowości wykazane przez Regionalną Izbę Obrachunkową dotyczą w
zasadzie przygotowania samego sprawozdania finansowego;

– Radni Platformy Obywatelskiej będą głosowali za udzieleniem absolutorium
Prezydentowi Miasta Piły za 2007r.

Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak zapytał, kto z radnych, zgodniez
wnioskiem Komisji Rewizyjnej, jest za udzieleniem absolutorium Prezydentowi
Miasta Piły za 2007 rok.

Za udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta Piły za 2007 rok głosowało
16 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka podziękował za udzielenie absolutorium.

Starosta Pilski Tomasz Bugajski pogratulował Prezydentowi udzielonego
absolutorium.

Ogłoszono 10 minut przerwy.
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Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/332/2001 Rady
Miejskiej w Pile z dnia 30 stycznia 2001 roku w sprawie ustalenia najniŜszego
wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji propozycji wartości jednego
punktu przyjmowanego do ustalenia wynagrodzenia zasadniczego pracowników
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile przedstawiła Dyrektor
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile Wanda Kolińska.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjęciu ww. projektu uchwały przez
Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu udzielania
pomocy materialnej dla uczniów zreferowała Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona
Bogucka.

Ww. projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwał w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy
Piła i Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Pozn aniu omówił
Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyraŜeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-11/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/600/2006 Rady Miasta Piły z dnia
27 czerwca 2006 roku w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania,
odraczania spłat lub rozkładania na raty naleŜności pienięŜnych, do których nie
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa, przypadających
jednostce samorządu terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym
przedstawiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 rok, wraz z
autopoprawką, zreferowała Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjęciu przez Komisje Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Radny Rafał Zdzierela zapytał, dlaczego w propozycji Prezydenta brak jest
zapisanej w budŜecie kwoty przeznaczonej na uporządkowanie terenu za
Smakoszem.

Prezydent Wołoszyński wyjaśnił, Ŝe ta kwota jest wprowadzona w pozycji
“dokumentacja przyszłościowa” i projekt uchwały będzie opracowany.

Radny Rafał Zdzierela zapytał, czy moŜna liczyć na to, Ŝe kwoty zapisane w
przyszłym budŜecie będą miały charakter inwestycyjny.

Prezydent Wołoszyński stwierdził,Ŝe budŜet będzie wspólnie tworzony, wynik tego
projektowania, załoŜenia kosztorysowe oraz procedury moŜna będzie określić w
momencie, gdy będzie dokumentacja techniczna.
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Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowskim.in.
stwierdził:
trzeba zauwaŜyć, Ŝe robimy po raz pierwszy przełom w inwestycjach drogowych w
mieście, 36 mln na nowe inwestycje w roku, w tym 11 mln na ulice o charakterze
osiedlowym, nie jest to jeszcze to, co wynika zŜyczeń społeczeństwa, ale ze 3 lata
takie, jak tegoroczne i będą podstawowe sprawy uregulowane, nowe inwestycje
drogowe to 22 ulice, 2 chodniki i 1 parking, zanosi się, Ŝe będą dodatkoweśrodki ze
sprzedaŜy majątku i praw miasta i tylko jest jeden problem – jak to wszystko
przygotować i przerobić, mam apel do Pana Prezydenta, do Wydziału Inwestycji i
Zarządu Dróg o pozyskanie odpowiednich ludzi, odpowiedni sposóbmotywowania,
by te inwestycje były wykonane rzeczowo i finansowo w jak największym stopniu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał, czy czasowo będzie moŜliwość
wykonania tych inwestycji jeszcze w tym roku.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
jeśli z naszej strony są propozycje, to one są przemyślane i uznane za moŜliwe do
zrealizowania chociaŜ nie moŜna wykluczyć róŜnego rodzaju zakłóceń, na następną
sesję jest w budowie projekt zmian w statucie Zarządu Dróg i Zieleni, są powaŜne
problemy na rynku projektowym, juŜ podjęliśmy działania, Ŝeby zwiększyć
konkurencyjność ofert w projektach drogowych.

Za podjęciem uchwały, wraz z autopoprawką, opowiedziało się 20 radnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/616/06 Rady Miasta Piły z dnia 29
sierpnia 2006r. w sprawie utworzenia osiedla JadwiŜyn oraz nadania mu statutu
przedstawił Sekretarz Gminy Leszek Partyka.

Ww. projekt uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny był przeciwny, 1 radny
wstrzymał się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów –uchwała

8



stanowi załącznik do protokołu.
Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli złoŜenia wniosku o uzyskanie
współfinansowaniaśrodkami unijnymi oraz przyj ęcia do realizacji projektu pn.
“Rozbudowa i przebudowa dostosowawcza składowiska odpadów komunalnych
Gminy Piła w miejscowości Kłoda” przedstawił Prezydent Paweł Dahlke.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zapytała o jakie kwoty dofinansowania
Gmina będzie się ubiegała  w Unii i czy termin 2008-2009 jest realny do wykonania.

Prezydent Jerzy Wołoszyński stwierdził, Ŝe jeszcze nie wiadomo jakie będą
ustalenia i w jakiej proporcji będzie ewentualne dofinansowanie, kończone jest
postępowanie przetargowe,  oferta wynosi 10 mln zł, termin realizacji w 2009r.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

W punkcie “Interpelacje i zapytania”  głos zabrali:

Radny Włodzimierz Michalski stwierdził, iŜ nie jest usatysfakcjonowany
udzielonymi odpowiedziami na składane interpelacje dot. zastoisk przy nowo
remontowanych drogach, złego poziomowania studzienek oraz wyrównania drogi na
osiedlu garaŜowym przy ul. Kaczorskiej.

Radna Mirosława Rutkowska -Krupka poruszyła następujące sprawy:
– niedokładnego oczyszczania jezdni utwardzonych, radna stwierdziła, Ŝe między

jezdniami a krawęŜnikami zarasta zielsko;
– jakości oświetlenia, głównie chodzi o słupy oświetleniowe;
– bardzo złego stanu ścieŜki rowerowej do Gładyszewa;
– nie uzasadnionego wydatkowania pieniędzy na zmianę pomieszczeń Biura Rady,

która niczego nie rozwiązuje;
– wybudowanej nowej hali sportowej przy Gimnazjum Nr 4, która, zdaniem radnej,

jest bardzo brzydka.
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Radna Maria Miler poruszyła następujące sprawy:
– braku opracowania wieloletniego programu terenów uzbrojonych oraz

opracowania wieloletniego programu gospodarowania gruntami gminnymi;
– bardzo złej opieki zdrowotnej, medycznej, zwłaszcza opieki stomatologicznej, w

palcówkach oświatowych;
– rekrutacji dzieci do pilskich przedszkoli.

Radny Krzysztof Szewcporuszył sprawę zepsutych 12 lamp na ul.Śniadeckich nr
1, 3 i 5 i na al. Powst. Wlkp.

Radny Rafał Zdzierela poruszył następujące sprawy:
– przyczyn braku sprzedaŜy terenu po Autodromie;
– braku oznakowania poziomego w okolicy PKP;
– zaśmieconych terenów ul.Śródmiejskiej, wzdłuŜ rzeki Gwdy i Bulwarów

Chatellerault;
– konieczności przeprowadzenia debaty na temat opieki zdrowotnej w mieście Pile,

zarówno dzieci i dorosłych.

Odpowiedzi na ww. sprawy oraz głos w dyskusji zabraliPrezydenci Zbigniew
Kosmatka i Jerzy Wołoszyński, Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka,
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji
Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz i Dyrektor Zarz ądu Dróg i Zieleni Zofia
Uciechowska.

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania interpelacji na piśmie.

Ad-16/  

W sprawach róŜnych głos zabrali: 

Mieszkanka z Osiedla Zamość poinformowała o sytuacji mieszkańców z ul. Witosa,
których terroryzują 2 patologiczne rodziny stwarzając niebezpieczeństwo dla ludzi
zamieszkujących tę ulicę.

Radny Krzysztof Szewcprzypomniał,Ŝe temat bezpieczeństwa w mieście przyjęty
został w planie pracy Rady na miesiąc kwiecień br, radny zapytał dlaczego w dniu
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dzisiejszym taka debata nie jest przewidziana.
Prezydent Miasta Piły Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził: 
w momencie rozpoznawania materii, z którą naleŜy się zmierzyć uznaliśmy, Ŝe
najlepszym rozwiązaniem byłoby obiektywne ocenienie róŜnego rodzaju zjawisk i
stwierdziliśmy, Ŝe naleŜy zlecić zewnętrznej firmie dokonanie takiej oceny, która
będzie potem przedmiotem wspólnej dyskusji, z tego właśnie powodu wystąpiłem do
Pana Przewodniczącego o przesunięcie w czasie tej debaty, być moŜe będzie to
moŜna połączyć z uchwaleniem programów, które będą uchwale przy kolejnym
budŜecie.

Radny Krzysztof Szewcprzypomniał,Ŝe Zastępca Prezydenta, na sesji lutowej,
stwierdził,Ŝe nie ma problemu z przygotowaniem tego tematu, radny zapytał, kiedy
ten temat zostanie zrealizowany, czyli kiedy firma taki materiał przygotuje.

Prezydent Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
badania te wymagają ok. 2, 3 miesięcy, dot. to ankiet przeprowadzonych w
środowisku, nie mam nic przeciwko temu, by w zakresie zagadnień objętych tymi
opracowaniami Pan uczestniczył.

Radny Rafał Zdzierela, odnosząc się do wypowiedzi mieszkanki z ul. Witosa m.in.
stwierdził:
jest problem w rejonie ul. Witosa, 2 rodzinny terroryzują mieszkańców,
zdesperowani mieszkańcy napisali pismo do Prezydenta i do Komendanta Policji, na
spotkaniu osiedlowym padły pewne deklaracje i zostaną one przekazane do
stosownych organów, na czerwcowym spotkaniu Rady Osiedla Zamość wyniki tych
działań zostaną zaprezentowane.

Prezydent Miasta Piły Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
32 lata mieszkałem w tym rejonie, znam tą rodzinę z jej zachowań, zdaję sobie
sprawę z wagi problemu, ale w jaki sposób zareagować skutecznie, my nie mamy
moŜliwości uznania kogoś za persona non grata i wyekspediować go poza granice
naszego miasta, obojętnie gdzie wylokujemy tych ludzi to musimy mieć
świadomość, Ŝe moŜe powstać podobny opór jak tutaj, to nie jest rzecz, którą moŜna
załatwić od razu, w przepisach jest zapis,Ŝe moŜna kogoś eksmitować z mieszkania
w związku z nie przestrzeganiem regulaminu, ale co dalej.

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
wnioskował o przygotowanie zmiany w uchwale budŜetowej, w miarę przyrastania
dodatkowychśrodków, z przeznaczeniem na finansowania sportu kwalifikowanego,
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przypomniał, Ŝe zawodniczki Farmutilu odnoszą sukcesy, najwyŜsze w swojej
historii, promując tym miasto, zwraciół się z prośbą, by dalsze 200 tys. na ten cel
wygospodarować i to w jak najbliŜszym czasie, np. w ciągu miesiąca.

Radny Jan Lus, przypominając, Ŝe Rada, w ubiegłym roku, podjęła 3 waŜne, z
punktu widzenia przedsiębiorczości uchwały stwierdził,Ŝe nie było specjalnego
oddźwięku na te uchwały wśrodowisku biznesowym, o ile moŜna być zadowolonym
z uchwały kierowanej do ludzi bezrobotnych, to nie moŜna tego powiedzieć o
uchwałach, które miały pomócśrodowisku biznesowemu w rozwijaniu ich
przedsiębiorczości, zwrócił uwagę Wydziałowi Promocji, by skierował informację o
tych uchwałach, by środowiska gospodarcze tym tematem się zainteresowały.

Wniosek Radnego Rzemykowskiego poparł Radny Krzysztof Muchewicz.

Radna Maria Miler stwierdziła,Ŝe Gmina nie moŜe bezpośrednio dotować sportu
kwalifikowanego.

Prezydent Kosmatkawyjaśnił, Ŝe obecne przepisy pozwalają na wspieranie sportu
kwalifikowanego i w oparciu o te przepisy w budŜecie tegorocznym znalazły się
takie wielkości przeznaczone zarówno dla Farmutilu jak i dla Jokera.

Radna Maria Miler poinformowała,Ŝe posiada apel mieszkańca z al. Powst.
Wlkp.10, który prosi Radę o wsparcie w załatwieniu swojej sprawy tj. sprawy
wykupu swojego mieszkania komunalnego za 1 zł, radna przedstawiła sprawy
zawarte w apelu.

Prezydent Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– zgłaszane oczekiwania tego mieszkańca, w róŜnych sprawach,  są niemoŜliwe do   
    spełnienia, teraz wyszła nowa rzecz - wykup mieszkania za przysłowiową
    złotówkę, uwaŜam, Ŝe wprowadzenie jakiegoś  odstępstwa od zasad
    obowiązujących spowodowałoby lawinę próśb o kolejne odstępstwa;
– jeśli chodzi o wcześniej poruszoną sprawę przez Mieszkankę ul. Witosa – jest tu

dylemat, gdzie tych ludzi skierować, nie stworzymy w mieście miejsca, do którego
będziemy upychali wszystkich, tych którzy są uciąŜliwi dla środowiska, mamy
świadomość, Ŝe aby wyjść na przeciw oczekiwaniom sporej grupy mieszkańców
trzeba będzie znaleźć sposób rozwiązania tego problemu.
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Przewodniczący Rady przedstawił pisma, jakie wpłynęły do Rady:
– prośbę Prezydenta o wyznaczenie nowego przedstawiciela Rady Miasta Piły do
    składu komisji ds. z zakresu pomocy społecznej, w miejsce Tomasza
    OŜarowskiego - Rada jednogłośnie wybrała Radną Monikę Kubiak;
– pismo Komisji Międzyzakładowej NSZZ “Solidarność” Pracowników Oświaty w

Pile w sprawie poparcia wniosku pracowników niepedagogicznych pilskich szkół
podstawowych i gimnazjów dot. podniesienia wynagrodzenia zasadniczego;

– pismo Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego w sprawie kursowania
pociągów;

– pismo w sprawie debaty nt słuŜby zdrowia;
– skargę Pana Arkadiusza śeleźniaka oraz odpowiedź Prezydenta Miasta – Radca

Prawny Stefania Góralnik - Piechota poinformowała, Ŝe w tej sprawie toczy się
postępowanie administracyjne i w związku z tym sprawa została zakwalifikowana
jako odwołanie i nie podlega rozpatrzeniu przez Radę. 
W.w. pisma stanowią załączniki do protokołu.

Prezydent Zbigniew Kosmatka poinformował, Ŝe w skład komisji prywatyzacyjnej
MEC powołany został Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz
Rzemykowski.

Ad-17/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                              Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                               Paweł Jarczak
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